
Komentář k čerpání rozpočtu v roce 2024 a k návrhu rozpočtu na rok 2025 

Rok 2024 

Příjmy 

V příjmové části rozpočtu se podařilo naplnit jak položku členských příspěvků, tak zejména položku 

poskytnutých dotací, kde se podařilo získat cca 440 000 Kč, a to od Města Bruntál, Národní sportovní 

agentury a Moravskoslezského kraje. 

Je nutné zmínit také navýšení částky, získané z pronájmu kutrů, která tak v roce 2024 činila více než 

36 000 Kč. 

Výdaje 

Nejvyšší položkou na výdajové stránce rozpočtu jsou jako každý rok mzdové náklady, tj. odměny 

trenérům a správci (cca 320 000 Kč) 

Z dalších vyšších položek je třeba zmínit zejména spotřebu elektrické energie (81 000 Kč), pořízení 

míčů (52 000 Kč), které jsou využívány jak na tréninky, tak i pro soutěžní utkání všech našich týmů, 

samozřejmě pořízení antuky (43 000 Kč), ale například také náklady na opravy (např. čerpadlo, vak na 

vodu, lavice v pánské šatně apod.). 

VV v loňském roce schválil vložení „volných“ 300 000 Kč na termínovaný vklad u Komerční banky. 

Ke konci roku byl zůstatek na běžném účtu 213 865,85 Kč, na termínovaném vkladu pak výše 

zmíněných 300 000 Kč. 

Je tedy určitě možné říct, že TKB je finančně ve slušné situaci, snažíme se stále vytvářet rezervy pro 

další roky s tím, že standardní provoz klubu zůstává zachován a zajištěn. 

 

Rok 2025 

Návrh rozpočtu na rok 2025 vychází z reálií roku 2024 a je opět koncipován jako vyrovnaný (s 

vědomím, že příjmové položky jsou částečně podhodnocené). 

V současné době je složité odhadovat výši poskytnutých dotací ze strany Města Bruntálu, MSK a NSA 

(např. u NSA došlo v roce 2024 ke snížení původně, tj. v lednu, přislíbené částky o cca 30 000 Kč ze 

145 000 na 113 000, když rozhodnutí o poskytnutí dotace bylo vydáno až k 20.6.2024). 

Nejvyšší položkou výdajů budou opět mzdové náklady, u ostatních výdajových položek neočekáváme 

extrémní nárůsty. 

 

R. Dembovský 
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